
 Referat  Skolebestyrelsesmøde. 
 Mødedato, tid 

og sted:  

Mandag 13/3 kl. 18:30 – 20:30  

Lyshøj NORD 

 

  Forældrevalgte: 

Anne Lind Støhs, Peter Bürgel Nielsen, Tina 

Sauvr, Helga Charlotte Lund, Malene 

Paasch, Henrik Stilling, Line Schmidt Rank, 

Tina Faldt Nørager og Dorte Byrfelt 

Thorhauge, Birte Dalsgaard 

Elevrådsrepræsentanter:  

Jamie 7.a og Magnus 9.b 

Medarbejderrepræsentanter: 

Kirsten Christensen, Thomas Steffensen 

Skolens ledelse: 

Anders Svendsen, Annette Hartøft 

Gæster: Administrativ leder Mads Nielsen 

Fraværende med afbud: Dorte 

Thorhauge 

  

 Dagsorden  

”Beslutnings-punkter”: 1) Godkendelse 

af 

dagsordenen. 

 

Godkendt 

 2) Godkendelse 

af referat 

 

Godkendt 

 3) Supplerings-

valg 

Præsentation af nyt medlem og 1. suppleant: 

Tina Faldt Nørager og Birte Dalsgaard.  

2. suppleant: Catja Christensen Gaebel 

 

Debat/sparring/arbejdspunkt. 4) Elevråd Nye udearealer ved Lhn: Der skal etableres nye 

udearealer omkring LHN, og der er truffet 

beslutning om, at HAGS skal levere de nye 

udeområder, som vil bestå af dels 

opholdsområder, bevægelsesområder , genbrug 



af rubinia træstammer til opholds og 

bevægelsesområde, optegning af areal til spil 

samt ”fitnessområde” med kunstgræsbelægning 

og sejl over. Trampoliner og små indhegnede 

boldområder. Eleverne har været inddraget 

gennem et spørgeskema og det samme gælder 

medarbejderne. Området vil være overvåget 

udenfor skoletiden, så alle kan have gavn af og 

passe på udearealerne. 

 5) Budget Budget ved Mads Nielsen herunder organisering 

af medindflydelse fra medarbejdere, opbygning. 

Bemærkning: Vi har dags dato ikke modtaget 

vores tildeling. 

Alle fagudvalg indsender ønsker til køb af 

læremidler både digitale og analoge. Der er tæt 

dialog med PLC koordinator omkring det samlede 

indkøb og overblik. Desuden ønsker til materialer 

til eks. praktisk-musiske fag. De enkelte 

afdelinger har et rådighedsbeløb til brug for eks. 

temauger o.a. 

SFO har deres eget budget.  

Skolens antal af elev PC’ere er øget gennem en 

tildeling fra Kolding Kommune som 

understøttelse af den kommunale 

digitaliseringsstrategi. 

Lyshøjskolen ser frem mod en besparelse og 

reduktion i antal medarbejdere, da det politisk er 

blevet besluttet, at øge omfordelingen af 

økonomiske midler ud fra socioøkonomi samt 

andre tiltag, som vil reducere skolens budget. 

Bestyrelsen har spurgt til dette og afventer, at 

skolen får deres endelige budget inden de vil 

forholder sig til dette.   

 6)  Afkortning af skoledagen i indskolingen. De 

afkortede timer konverteres til to-voksne 

lektioner. Eleverne udtrættes sidst på dagen, og 

vi vil gerne have flere varme hænder i klasser 

med store klasse koefficienter. Især kommende 

0. og kommende 1. årgang vil have gavn af en 

kortere skoledag. Dagen vil for de fleste dages 

vedkommende slutte kl. 12.45, hvor eleverne så 

kan gå i SFO. Der er stor opbakning til skolens 

SFO, og med modellen bliver der mere tid i 

SFO’en til fordybelse og aktiviteter.  

Bestyrelsen tilkendegav, at de syntes at det var 



en god vej at gå. 

 7)  Rundvisning i de nye lokaler på LHN. 

 8) Principper Alle principper godkendt sidste gang. 

Pkt. 4 – udsat fra sidst til denne gang. 

Drøftelse omkring fravær i medarbejdergruppen 

og deraf afledte vikartimer. Vi har som skole et 

lavt medarbejderfravær, men kan ikke undgå at 

bruge vores tilkaldevikarkorps. Vores vikarkorps 

klædes så godt på som muligt til vikaropgaven. 

Der laves som udgangspunkt vikarplaner af 

klassens lærer til vikarerne. Vikarerne skriver 

retur til den fraværende lærer ift. hvilke opgaver, 

der er blevet løst. Kom altid med 

tilbagemeldinger til skolens ledelse eller 

medarbejdergruppen, hvis der opleves 

uhensigtsmæssige vikardækninger. Opfordring til 

at vi på forældremøderne formidler, at der ved 

kendt fravær oprettes en vikarplan og at der i 

hver klasse står en vikarmappe med  materialer 

til små opgaver klassen kan løse i de enkelte fag. 

”Orienteringspunkter”: 8) 

 

 

 

 

Elevfravær – ekstra ordinær frihed, et 

opmærksomhedspunkt. Vi ser ekstra mange elever 

dette skoleår, der holder ferie udenfor skolernes 

ferier. Mange familier kan være presset på at finde 

tidspunkter, hvor familien kan komme afsted på ferie 

og vælger derfor perioder udenfor skolernes ferier. 

Eventgruppe ”Midtpunkt for livet” : Giv lyd til Anders 

Svendsen, hvis du har lyst til at indgå i projektets 

eventgruppe. De vil gerne have flere med i projektet. 

Mulighed for at være fælles alle forældre, elever og 

medarbejdere omkring en hovedrengøring i alle 

klasser efter den megen opbygning. Opbakning til et 

socialt arrangement, hvor vi gør det i fællesskab med 

et pædagogisk formål.  

Fælles skoleevent med fælles start og afslutning. 

LHN elever skal selv kunne klare opgaven uden 

forældre, da de er gamle nok til at kunne tage det 

ansvar. 

Nyt fra det Børne og 

uddannelsesudvalget 

9) 

 

Link: Dagsorden (kolding.dk)  

Kommentarer til referatet: Den nye omfordeling 

af midlerne kan få betydning for skolens samlede 

https://www.kolding.dk/politik/dagsordener-referater/dagsorden?agendaid=27875e85-761f-47e9-914e-6fdd4bc2c249&searchWord@searchword


budgetplanlægning. 

Evt.   

 


